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Deltagere: 
Ronny Thomsen, Liselotte Lybech, Else Rask og Ole Frandsen 

Fra administrationen: Driftschef Thomas Jefta Petersen og Forretningsfører Pia Hesselvig (ref.) 

Afbud: Gert Thorsen 
 
 
Dagsorden til organisationsbestyrelsesmødet: 
 
1. Orientering fra formand, hovedbestyrelse og afdelinger 
2. Medlem til Lejerbos landsrepræsentantskab 
3. Konstituering af bestyrelsen 
4. Byggeri og renoveringer  
5. Udlejningssituationen og markedsføring. 
6. Eventuelt 

____________________________________________________________________________ 
 

1. Orientering fra formand, hovedbestyrelse og afdelinger 
Ronny bød velkommen til mødet. 
 
Ronny: 
Vi har fået overstået årets repræsentantskabsmøde, hvor Liselotte indtrådte i 
organisationsbestyrelsen.  
 
Liselotte: 
I hendes afdeling er de i gang med at indhente tilbud på køkkenudskiftning. I første omgang skiftes et 
enkelt køkken i en fraflytningslejlighed. Der overvejes at lave en køkkenpulje.  
 
 
2. Medlem til Lejerbos landsrepræsentantskab  
Jette Elisabeth Nielsen har hidtil været udpeget til Lejerbos landsrepræsentantskab. 

 
Det indstilles at bestyrelsen udpeger et medlem til Lejerbos landsrepræsentantskab.     
 
Beslutning: 

Liselotte Lybech blev udpeget.  

 

 
3. Konstituering af bestyrelsen 
Bestyrelsen skal foretage en konstituering.     
 
Det indstilles at bestyrelsen foretager en konstituering for de kommende to år.     
 
Beslutning: 
Ronny blev genvalgt som formand for organisationsbestyrelsen, og Liselotte Lybech blev valgt som 
næstformand.  
 

 
4. Byggeri og renoveringer 
Lukket punkt  

 

 

5. Udlejningssituationen og markedsføring.  
Det indstilles, at udlejningssituationen tages til efterretning. 
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Beslutning: 
Orienteringen blev taget til efterretning.  

 
Markedsføring  
Markedsføring af Sundhuset drøftes, herunder koordinering i forhold til gratis artikel igennem 

Nordjyske medier.    
 
Det indstilles at markedsføring af Sundhuset drøftes.    
 
Beslutning: 
Bestyrelsen godkendte, at det er Sundhuset der markedsføres i den omtalte artikel.  

 

 

6. Eventuelt 
Der var spørgsmål til storskrald. Der henvises til at sende forespørgslen til driftspersonalet.  
 
 
Godkendt d.  6/7-2023 
 
Ronny Thomsen 
Formand 
 


